

AWMA Elections 2025-2029

E-ballot and invitation to vote



Dear AWMA Member,

This is to invite you to cast your **votes** for members of the standing committee of the African Women in Mathematics Association (AWMA). Your participation in this election will help shape the policies, strategies, and initiatives that will guide AWMA's growth and success.

Please note that:

- The voting period shall **commence on September 29, 2024 at midnight GMT time and close on October 3, 2025 at 01:00 GMT.**
- The voting for AWMA members is strictly **ONE PERSON ONE VOTE** for each position.
- **Only AWMA members' votes will count.** Ballots from non-members will be disqualified.
- **Ballots received outside the voting period will be disqualified.**

All approved candidates for the position of AWMA's president are kindly requested to provide a compact vision statement of 200 words, if you haven't done so yet. This background information, along with the candidates' CV will be shared with AWMA's members.

Available vision statements and CV's can be found at:

https://drive.google.com/drive/folders/1j_156012GVV-PGh3NMJIJUDfIZN_fCVI

Please find here the e-ballot link: <https://forms.gle/ZyToYt5M2dnbSkFz5>.

Best regards

Aissa Wade
On behalf of the Election Committee

Elections AWMA 2025-2029
Vote électronique et invitation à voter

IN FRENCH



Chère membre de l'AWMA,

Nous vous invitons à voter pour les membres du bureau permanent de l'Association des femmes africaines en mathématiques (AWMA). Votre participation à cette élection contribuera à façonner les politiques, les stratégies et les initiatives qui guideront la croissance et le succès de l'AWMA.

Veillez noter que :

- La période des votes débutera **le 29 septembre 2024 à minuit (GMT), et se terminera le 3 octobre 2025 à 1 h 00 GMT.**
- Les membres votants de l'AWMA disposent du droit de vote à **un vote par poste.**
- Seuls les votes des membres de l'AWMA seront pris en compte. **Les bulletins de vote des non-membres seront rejetés.**
- Les bulletins de vote reçus hors période de vote seront rejetés.

Les candidates retenues pour le poste de présidente d'AWMA sont priées de fournir **une déclaration de vision concise de 200 mots**, si ce n'est pas déjà fait. **Ces informations, ainsi que leur CV, seront communiquées aux membres de l'AWMA.**

Les déclarations de vision et les CV sont disponibles à l'adresse :

https://drive.google.com/drive/folders/1j_I56012GVV-PGh3NMJIJUDfIZN_fCVI

Veillez trouver ici pour le vote électronique : <https://forms.gle/ZyToYt5M2dnbSkFz5>.

Cordialement,

Aissa Wade
Pour Comité électoral